
 

東華三院呈獻：香港汽車會主辦慶祝特區成立 25周年港珠澳大橋汽車巡遊報名表格 

TWGHs proudly presents: HKAA “HZM Bridge Car Parade” in Celebration of the 25th Anniversary of the 
Establishment of the HKSAR Registration Form 

 

活動日期 Event Date：31/7/2022 (星期日 Sunday)       時間 Time：9am – 3:30pm (分批出發 Start in Batches) 
 

請於 2022年 7月 5日或之前填寫下表及遞交相關文件副本，提供的個人資料將會轉交運輸署及相關部門用作申請上述活動之用。 

Please fill in the below form and provide the needed documents on or before 5 July 2022. Personal datas will be used or transferred 
directly to Transport Department and other concerned parties for purposes in relation to the subjected event.  

*每車填寫一張，請刪去不適用者 One form for each car, please delete wherever inappropriate 

請將以下文件副本(雙面)提交至 Please send the double-sided copy of the following documents to frdfru3@tungwah.org.hk: 

1. 車輛登記文件(牌簿)副本 A copy of Vehicle Registration Document 

2. 車主之 A copy of Car Owner’s: 

(a) 身份證副本(只限由個人身份登記之車輛)，或； 

ID Card (For individual car owner only), or; 
(b) 有效及公司註冊證明書及商業登記證 

(只限由公司/團體身份登記之車輛) 

Certificate of Incorporation and Business Registration Certificates 
(For corporate / group car owner only) 

3. 駕駛者之身份證副本(如非由車主駕駛) 

A copy of Driver’s ID Card (If different with car owner) 
4. 駕駛者之駕駛執照副本 A copy of Driver’s Driving Licence 

5. 其他同車人士之身份證副本 A copy of Participants’ ID Card                                  

Participated Event Vehicle Registered Owner Information參加車輛登記車主資料 

登記車主姓名 (中文) Name of Registered car owner (Eng) Title稱謂 

  
Mr. / Ms. / Mrs. / Prof./Dr. 
先生/女士/太太/ 教授/醫生/博士 

Car Ownership車主身份 ID No. of Car Owner車主身份證號碼 Drive by Car Owner?是否由車主駕駛？ 

Individual個人/Company公司/Organization機構*  Yes是/ No否* 

CI No. of Car Owner車主有效的公司註冊證號碼 BR No. of Car Owner車主有效的商業登記證號碼 

  

Mailing Address通訊地址 

 

Tel No.聯絡電話 Email Address電郵地址 

  

 

Participated Event Vehicle: Private Car only參加是次活動車輛：只限私家車 

Car Plate 車牌號碼 Car Brand 車輛牌子 Model車輛型號 Year of Make 出廠年份 

    

Vehicle capacity (include driver) 
車輛可載人數(連司機) 

No. of participants (Include driver) 
擬參與巡遊人數(連司機) 

Types of Vehicle Licence 車輛牌照 

  
 車輪牌照(行車證) Vehicle Licence  

 其他(請註明) Others(Please specify):______________________ 

駕駛者中名姓名 

(如非由車主駕駛) 
Name of Car Driver 
(In English, If different with car owner) 

ID No. of Car Driver (If different with car owner) 
駕駛者身份證號碼(如非由車主駕駛) 

   

 

Name & ID No. of participants in the same vehicle其他同車人士姓名及身份證號碼 

中文姓名 Name in English ID No.身份證號碼 

1.   
 

 

2.   
 

 

3.   
 

 

4.   
 

 

5.   
 

 

6.   
 

 

7.   
 

 

閣下是否願意安排受惠人士登上閣下之座駕參與巡遊？如願意，可提供多少座位？ 

Are you willing to allow beneficiaries to ride in your private car? If yes, how many seats can be provided? 

願意 Yes，_____位 seats  

不願意 No 

注意事項 Remarks： 

敬請準確及完整填寫以上各項資料，

倘未能於限期前遞交資料，大會或未

能安排有關車輛及參加者參與是次汽

車巡遊。 

Please fill in all the information 
precisely. The organizer may refuse 
parade car and participants to join the 
parade if they are failed to provide 
information on time. 

mailto:frdfru3@tungwah.org.hk


 

附註 Remarks 

有關車輛牌照規定 Requirements of Vehicle Licence 

 
參與活動的車輛必須屬以下車輛種類 The following vehicles would be accepted to join the event： 

 
1. 一般私家車 Normal Vehicles 

2. 老爺車/古董車 Classic Cars 

 車主須自行向運輸署申請「老爺車行駛許可證申請書」(TD 371A)，並於申請書獲批後方可參與。車
主亦需自行付責該申請的額外申請費及提供有效的第三者意外風險保險。 

 Car owners must submit their own “Application for a Movement Permit for a Classic Car” (TD 371A) to the 
Transports Department and can participate only when the application is approved. Car owners are also 
responsible for cover the aforesaid application fee and provide valid third party risk insurance. 

3. 獲國際通行許可證(ICP)的車輛 Vehicles that have International Circulation Permit(ICP) 

 如該 ICP有特別條款限制，如指明不可參加汽車巡遊除外 

 Except the vehicles that the ICP has forbidden to join Car Parade. 
 
試車牌照(包括紅牌、藍牌)均不可用作參與汽車巡遊。 

Trade Licence (Including Red plate, Blue plate) cannot be used to participate in the Car Parade. 
 
有關其他汽車牌照查詢，請向主辦單位香港汽車會或運輸署查詢。 

For further enquiries, please contact Hong Kong Automobile Association, the Event Organizer; or Transport Department. 


